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Allereerst bied ik namens VHH mijn excuses aan voor de 

bijzonder late verschijning van deze Info. Dit heeft alles 

te maken met de huurverhoging/huurbevriezing van dit 

jaar waarover lange tijd onzekerheid was, hetgeen nog 

werd versterkt door de val van het huidige kabinet. 

Wij wilden u voorzien van de meest recente informatie 

waardoor de uitgave van de Info vertraging heeft 

ondervonden. 

In deze Info is over dit onderwerp een artikel opgeno-

men. U bent het ongetwijfeld met het VHH-bestuur 

eens dat e.e.a. bepaald geen schoonheidsprijs verdient. 

VHH heeft dan ook met diverse bestuursleden deelge-

nomen aan manifestaties c.q. interviews rondom dit 

onderwerp. 

Zowel in de Info als tijdens diverse bijeenkomsten zoals 

de Algemene Ledenvergadering (ALV) hebben wij 

melding gemaakt dat wij reeds geruime tijd op zoek zijn 

naar nieuwe bestuursleden.  

Helaas zijn wij daarin nog steeds niet geslaagd en 

hebben op dit moment een tekort aan twee bestuursle-

den. 

Daarom durf ik u opnieuw te vragen om u heen te 

kijken of er eventueel geschikte bestuursleden voor VHH 

in aanmerking kunnen komen. Mocht dat zo zijn, wilt u 

dan hun gegevens aan ons secretariaat verstrekken 

zodat wij met hen in contact kunnen treden om ze van 

de nodige informatie te voorzien. 

Het werk voor een huurdersorganisatie zoals VHH is 

interessant en zeer afwisselend. 

Vorige maand (28 mei) heeft een platformvergadering 

plaatsgevonden waarbij presentaties werden gegeven 

over de huurtoeslag alsmede digitale veiligheid. Diverse 

bewonerscommissies hebben dit interessante platform 

bijgewoond en ik wil u dan ook graag uitnodigen voor 

het volgende platform op 15 oktober a.s. U wordt dan 

op de hoogte gebracht van belangrijke, lopende zaken 

in de volkshuisvesting. 

Het is geen nieuws, dat nieuwbouw in Nederland en ook 

in Haarlemmermeer nog steeds traag  op gang komt. Dit 

neemt niet weg, dat Ymere nog dit jaar zo’n 156 

appartementen oplevert in Hoofddorp (Victoriapark en 

Beetslaan). Daarnaast zijn circa 370 woningen in ontwik-

keling in diverse fases waarvan wordt verwacht dat deze 

vanaf 2026 in aanbouw kunnen worden genomen. 

Bovendien wordt nog hard gewerkt aan de renovatie 

van de 72 woningen aan de Koning Willem 1 Laan, de 

Bernadottestraat en de Kelloggstraat  in Hoofddorp. 

Over de Oranjebuurt in Hoofddorp en D’Yserinck in 

Vijfhuizen wordt nog intensief overleg gepleegd. 

Als u deze Info ontvangt, gaat VHH bijna met reces, dat 

tot en met augustus van kracht is. 

Wij blijven bereikbaar via de mail. 

Mocht u op vakantie gaan of rustig thuis blijven, wens ik 

u een fijne, gezellige tijd met mooi zonnig weer. 

Agnes Alkemade

Voorzitter
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Algemene ledenvergadering 2025 

De algemene ledenvergadering van VHH, gehouden op 

2 april jl.,  is dit jaar druk bezocht. Daarbij worden de 

Vocht en Schimmel campagne die vanuit de Samenwer-

kende Huurdersorganisaties Ymere (SHY) en Ymere is 

gelanceerd en de advertentie in HC-Nieuws als aanjager 

genoemd.

Voorzitter Agnes Alkemade opende de vergadering en 

gaf aan dat algemeen bestuurslid Eduard Austermann in 

goed overleg zijn taak heeft neergelegd. Daarmee wordt 

de belasting voor de bestuursleden groter, omdat er 

geen aanvulling van buitenaf heeft plaatsgevonden. 

Als extra agendapunt werd door dhr. Van der Most de 

aanpak van de Vocht- en Schimmeloverlast gevraagd.

Bij de behandeling van de jaarverslagen kwamen er 

vanuit de aanwezigen geen vragen over de gebiedsver-

slagen en de activiteiten van VHH in SHY. Harry van de 

Boer liep daarna door het financieel jaarverslag over 

2024. Tot 31 december 2024 was hij penningmeester bij 

VHH. Vanaf 2025 neemt Leo van Bakel het financiële 

stokje over. Hij is nauw betrokken geweest bij het 

opstellen van de begroting 2025, want tenslotte moet 

hij als nieuwe penningmeester met de begroting 2025 

werken. Het jaar eindigt met een positief exploitatie-

resultaat van een kleine 4.000 euro.  Vanuit de zaal werd 

gevraagd waarom Ymere de voorziening heeft gehal-

veerd. Harry van de Boer vertelt dat Ymere de voorzie-

ning enkele jaren geleden heeft gehalveerd met reden 

dat de corporatie zoveel mogelijk wil besteden aan 

huurders en niet direct aan huurdersorganisaties. Jan van 

der Roest complimenteert Harry van de Boer met het feit 

dat er een warme overdracht naar de nieuwe penning-

meester is van nul euro en Leo van Bakel is blij met de 

startcijfers en probeert weer een buffer op te bouwen.

De vergadering ging akkoord met de uitleg van de 

financiële commissie en er werd decharge verleend aan 

het bestuur. In de Financiële Commissie waren de heren 

Hulst en Van Kesteren niet verkiesbaar. Leo van Bakel 

draagt twee nieuwe kandidaten voor: mevrouw Marije 

Jutte, penningmeester van BC De Stuiver en mevrouw 

Audrey Marchelinus, oud penningmeester van de 

inmiddels opgeheven BC Sont/Grote/Belt. Sinds jaar en 

dag is Bert den Elzen van BC Linquenda reservelid. 

Bij de bestuursbenoemingen werden Agnes Alkemade, 

Harry van de Boer, Cor van Tilborgh en Jaap Vroegop 

voor een jaar herkozen. Deze termijn is afgesproken 

voor bestuursleden die 75 jaar of ouder zijn. Agnes geeft 

aan dat het niet eenvoudig is om vrijwilligers te vinden 

voor VHH. Vrijwilligers krijgen vrijwilligers- en reisver-

goeding, mogen cursussen volgen en werken in een 

super gezellig team. Gevraagd wordt om bij interesse, of 

als men iemand kent die geïnteresseerd is, contact op te 

nemen met VHH.

Voor het modelreglement van de bewonerscommissies 

werd een wijzigingsvoorstel in artikel 13 behandeld. 

Daarbij ging het om BC’s die al lang de jaarlijkse subsidie 

ontvangen, maar nauwelijks benutten. Hierdoor ont-

staan relatief grote reserves, waarvoor niet direct een 

bestemming aanwezig is. Met algemene stemmen werd 

het voorstel aangenomen om een reserve van tweemaal 

de jaarlijkse subsidie bij een BC als maximum in te 

stellen. 

Bij de rondvraag meldde de voorzitter dat schimmel en 

vocht de aandacht heeft. Er is veel schimmel in wonin-

gen, ook in nieuwbouw. SHY heeft samen met Ymere 

een schimmel campagne opgestart. Alle Ymere huurders 

krijgen een brief van Ymere om schimmel te melden. De 

brieven gaan gefaseerd de deur uit tot alle huurders zijn 

bereikt. Het heeft zeker zin, er wordt al flink gemeld.  

Rond de klok van half tien sloot Agnes Alkemade de 

vergadering en konden de aanwezigen daarna genieten 

van een hapje en een drankje.
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In gesprek met Maartje Brand en Remco Pols van Ymere

Remco, hoe lang was je regiomanager in Haarlemmermeer?

“Ik ben op 15 januari 2015 begonnen en heb dus ruim 

tien jaar als regiomanager in deze gemeente voor Ymere 

gewerkt.”

Hoe kijk je terug op deze periode?

“Met een goed gevoel, en daarbij denk ik dan vooral 

aan de samenwerking met huurders, de VHH, de 

collega’s van Ymere, de gemeente Haarlemmermeer en 

andere organisaties. We hebben nog niet alles kunnen 

bereiken wat we wilden maar we hebben samen hele 

mooie stappen kunnen zetten. Er zijn steeds meer 

woningen bijgebouwd en we hebben hard gewerkt aan 

het onderhoud van de woningen. Dat is ook verbeterd. 

Daarbij denk ik in het bijzonder aan de Klankbordgroep 

Reparatieonderhoud, waar we samen met de VHH bezig 

zijn om de verbeteringen in het complexe reparatiepro-

ces te laten slagen. Dat is nog niet af, maar gaat nu wel 

de goede kant op.”

Wat was een bijzonder moment/ gebeurtenis in je functie 

als regiomanager?

“Laat ik met het mooie beginnen: de oplevermomenten 

van de nieuwbouwwoningen die we hebben kunnen 

realiseren, zoals de energiezuinige woningen aan de 

Groeneweg in Vijfhuizen. Daar stonden seniorenwonin-

gen, waar je geen huurder meer in kon laten wonen. 

Toen ik begon wilde Ymere het terrein afstoten, maar ik 

vond het een prachtige plek voor nieuwbouw. In het 

begin was vrijwel iedereen tegen en werd er van alle 

kanten verzet geboden. Nadat de plannen bekend 

werden, kwam de buurt in opstand. Uiteindelijk is de 

bouw doorgegaan en was iedereen, de bewoners, de 

dorpsraad en de buren tevreden met het resultaat. 

Inwoners uit Vijfhuizen kregen voorrang bij het verhuren 

en een aantal van hen woont nu in het complex.

Eigenlijk waren alle oplevermomenten van nieuwbouw-

complexen bijzonder, zoals recent nog de Veldbloem-

straat in Nieuw-Vennep, Tudorpark in Hoofddorp, de in 

de fabriek gebouwde woningen aan de IJpolderstraat en 

de Wieringerwaardstraat in Hoofddorp en de flexwonin-

gen aan de Oosterdreef in Nieuw-Vennep.”

En waren er ook minder mooie momenten? 

“De minder mooie momenten waren de calamiteiten, 

zoals die bij zorgcentrum Meerstede in Hoofddorp, 

waarbij tijdens werkzaamheden aan het dak op de 

aanleunwoningen door een hoosbui wateroverlast 

ontstond in de woningen. 

Dan moet je met de bewoners, oudere kwetsbare 

mensen en hun bezorgde kinderen zo snel mogelijk een 

goede oplossing kunnen bieden.”

Remco denkt deze dagen ook terug aan de mensen die 

je ontvallen zijn tijdens zo’n periode, waaronder col-

lega’s. 

“Dan moet je de andere collega’s bij elkaar roepen om 

het trieste nieuws te brengen. Ik denk ook met veel 

respect terug aan Bert Slotboom, die als secretaris van 

VHH vaak een kritische noot had aan het adres van 

Ymere, waar ik fijn mee samenwerkte tot hij enkele jaren 

geleden overleed.”

Wat ga je missen na je werkzame leven?

“Jullie! Ik bedoel: de leden van de VHH en de andere 

huurders die ik tegenkwam. Mijn contacten met de 

gemeente, andere organisaties en niet in de laatste 

plaats mijn collega’s. Het was niet altijd makkelijk maar 

we zijn er steeds uitgekomen. De contacten met al die 

mensen, dat was het mooiste in deze baan, en dat zal ik 

het meest gaan missen.”

Wat ga je doen als je van je pensioen gaat genieten?

“De eerste stap is een fietstocht naar Rome. In mijn 

eentje. Vroeger heb ik zulke fietstochten ondernomen 

met mijn vrouw en later ook samen met de kinderen. 

Maar dat is een tijd geleden. Ik vind het spannend maar 

ik heb er ook heel veel zin in. Als ik straks met een lekke 

band in de regen ergens op een helling in Zuid-Duitsland 

sta, dan denk ik misschien: wat ben je aan het doen. 

Maar het wordt vast ook heel erg mooi.”

Maartje, stel je even voor.

“Ik ben Maartje Brand, getrouwd en heb een zoon van 

11 jaar en een dochtertje van vier en half.  Ik woon in de 

omgeving van Haarlem en we hebben een beagle, 
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‘Wolf’ genaamd. Wandelen in de natuur met Wolf en 

zeilen zijn twee van mijn hobby’s, maar met de kinderen 

komt dat wel eens in het gedrang. 

Dit is mijn tweede carrière bij Ymere. Ik heb elf jaar bij 

het proces Portefeuillevernieuwing gewerkt, waarvan de 

laatste zes jaar als ontwikkelingsmanager in Haarlem. De 

afgelopen jaren heb ik bij een  andere woningcorporatie 

gewerkt. Toen ik de vacature van Regiomanager in 

Haarlemmermeer las, dacht ik: dit is wat ik wil. Gelukkig 

was de klik er nog steeds en kon ik op 3 maart aan de 

slag gaan.”

Waarom wil je regiomanager worden?

“Het samenwerken met mensen, vaak in multidiscipli-

naire teams, dat vind ik mooi. Vaak kun je met een goed 

gesprek aangeven wat je wilt en kunt doen. Het verschil 

maken voor onze huurders, en dat kan soms al iets heel 

kleins zijn, samen met mijn collega’s is waar ik energie 

van krijg.”

Wat zijn je doelstellingen voor de komende periode?

“Die vraag wil en kan ik nu nog niet beantwoorden. Wil 

je die vraag over een half jaar nog een keer stellen? Ik 

neem nu eerst de tijd om alle collega’s en het bedrijf 

beter te leren kennen. Dat is een hele mooie en rijke fase 

aan het begin van een nieuwe baan. Je kan je dan nog 

verwonderen en ziet veel meer door er open naar te 

kijken. Daarnaast verheug ik mij erop om het werkge-

bied Haarlemmermeer te verkennen én het bezit te leren 

kennen.”

Wat weet je van de gemeente Haarlemmermeer?

“Het is een unieke gemeente met veel dorpen, zoals 

Halfweg en Spaarndam-Oost. En door de andere dorpen 

niet te benoemen zou ik ze zeker niet te kort willen 

doen, maar het zijn er bij elkaar best een aantal. Daarbij 

zijn er veel woningen, die gebouwd zijn in de jaren 

zeventig en tachtig van de vorige eeuw. Die zullen de 

komende jaren verduurzaamd moeten worden om een 

CO2 neutrale woningvoorraad te hebben voor 2050. Dat 

is een mooie opgave voor de komende jaren, om daar 

samen aan te werken.”

Wat zou jij doen als je minister van Volkshuisvesting was?

“Die functie ambieer ik absoluut niet. Ik heb heel veel 

respect voor Mona Keijzer omdat het vraagstuk waar zij 

aan werkt heel complex is. De regeerperiode is ongeveer 

vier jaar en een structurele lange termijn oplossing voor 

de woningnood is hard nodig. Daarbij denk ik aan de 

bouw van veel meer sociale huurwoningen, want als we 

op de huidige manier doorgaan dan zal het gemiddelde 

percentage sociale huurwoningen de komende jaren 

alleen maar verder dalen in Nederland.”

Wat zijn je hobby’s en vrijetijdsbestedingen?

“Zoals eerder verteld ga ik graag de natuur in om te 

wandelen en te sporten, maar ook met mijn gezin breng 

ik graag veel tijd door. Van sportactiviteiten, lekker eten 

tot aan cultuur.”
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Project Boslaan – Koning Willem I-laan 

Het project Boslaan, Koning Willem I-laan heeft een 

lange geschiedenis, maar nu zijn de eerste woningen 

verduurzaamd. Daarvoor is veel overleg nodig geweest 

en heeft Theo Bergonje samen met de Woonbond en 

Ymere projectteam een zeer aanvaardbaar resultaat 

opgeleverd.

 In 2022 werden de bewoners van 78 laagbouwwonin-

gen aan de Boslaan, Koning Willem I-laan en Van der 

Berghlaan door Ymere uitgenodigd. Eerst wilde Ymere 

op de klassieke manier het renovatie- en verduurza-

mingsproject aanpakken. Echter door bemiddeling van 

Cor van Tilborgh werd, na het succes bij de projecten 

aan de Bernadottestraat en Kelloggstraat in de wijk Pax, 

een bewonersbijeenkomst georganiseerd. Met groot 

succes, want de bewoners konden hun klachten nu eens 

kwijt bij Ymere medewerkers in plaats van in de wacht 

te staan bij een callcenter en werd er bovendien vooraf-

gaand aan het project een bewonerscommissie gevormd.

Gedurende de projectvergaderingen met Ymere werd 

duidelijk dat de woningcorporatie de optie van all-elec-

tric warmtevoorziening wilde implementeren. Veel 

cv-ketels waren oud en met het toenmalige beleid van 

het ministerie om na 2026 geen cv-ketels meer te 

plaatsen was er een dilemma. Dat leidde tot veel 

weerstand in de buurt en een wisseling van leden in de 

bewonerscommissie. De modelwoning aan Boslaan 77 

kon geen positief effect veroorzaken voor de warmte-

pomp, mede door het beslag van een aantal vierkante 

meters door de warmtepompunit en het voorraadvat 

voor warm water. Bovendien werd getwijfeld aan het te 

bereiken comfort. Het behalen van de vereiste 70 

procent zat er aanvankelijk niet in. In die periode was 

ook Sylvia Wenting vanuit de Woonbond verbonden 

aan het verduurzamingsproject. Er is gedurende het 

project ook veel aandacht besteed aan de architectuur 

en de kleurkeuze van deuren en ramen. 

In 2024 werd Anita Engbers, als deskundige van de 

Woonbond aan het team toegevoegd. Bovendien kwam 

er een doorbraak toen Ymere de keuze tussen cv-ketel 

vervangen en warmtepomp installeren vrij liet aan de 

bewoners. Mede door de inzet van de Woonbond en 

Theo Bergonje zijn meer zaken in het project gewijzigd, 

zoals de fasering en de tijdelijke woonruimtes. Deze zijn 

zeker nodig omdat de vloer op de begane grond geheel 

vervangen wordt door een goed geïsoleerd exemplaar. 

Deze wending in het proces leidde tot een groot draag-

vlak onder de huurders. Ymere gaf ook ruim de gelegen-

heid om de keuze van de uitvoering van vloeren te 

bespreken. Er is veel energie in het overleg gaan zitten 

over onder andere de hoogte van vergoedingen. In 

oktober is door aannemer Van Lith begonnen met de 

werkzaamheden aan de buitengevel en het project 

vordert volgens plan. De verwachting is dat het project 

oktober 2025 wordt afgerond. 

Vanuit Ymere wordt er al met voldoening naar het 

project gekeken. Zo vertelt Ferenc Bloos, die het project 

leidt, dat er logeerwoningen waren en een rustruimte 

voor de bewoners als zij tijdelijk hun woning uit moes-

ten. Het team van Ymere en Van Lith Bouw hadden 

intensief contact met de bewoners tijdens het werk. De 

bewoners waren 5 weken hun woning kwijt aan het 

project, waarbij de eerste en laatste week zijn gereser-

veerd voor het verhuizen en inrichten. Bovendien 

hebben 28 bewoners voor de all-electric warmtevoorzie-

ning door een warmtepompunit gekozen. 

Vanuit de bewonerscommissie was vanaf het begin al 

aangegeven, dat er wat aan het openbaar groen in de 

buurt gedaan moet worden. Mede door de inzet van 

Ymere, VHH en NMCX zal naast de renovatie van de 

woningen ook de buurt een opfrisbeurt krijgen. Met 

name de tuinen en erfafscheiding krijgen dan de aan-

dacht, waarbij ook rekening gehouden wordt met 

hitte- en wateroverlast.
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Huuraanpassingen 2025

Algemeen

Na onderhandelingen over het te voeren huurverho-

gingsbeleid is er veel gebeurd. Woningcorporaties 

hadden een groot deel van de huurverhogingsbrieven al 

verstuurd op het moment dat het kabinet aangaf dat de 

huren voor 2 jaar bevroren zouden worden. Hiermee 

kwam een behoorlijke landelijke discussie op gang 

waarbij er bijna elke dag iets veranderde en voor zowel 

de woningcorporaties als de huurders het steeds ondui-

delijker werd. Deze onduidelijkheid hield ruim een 

maand aan, waarna de val van onze regering alles weer 

op zijn kop zette. Nu zijn we ruim een week verder en is 

de situatie helemaal omgedraaid en mogen woningcor-

poraties de jaarlijkse huurverhoging doorvoeren.

De huurverhoging ziet er bij de in Haarlemmermeer 

actieve woningcorporaties als volgt uit:

De verschillen tussen de inkomensafhankelijke huurver-

hoging (IAH) zijn bij de verhuurders wat groter en 

variëren veel meer. Het is verstandig om dit bij je eigen 

verhuurder goed na te kijken.

DUWO

In lijn met de overheidsregels gaat DUWO 

de huurprijs met 4,5% verhogen. Verdere 

details zijn er op het moment van schrijven 

niet bekend.

EIGEN HAARD

Bestaat je huishouden uit 1 

persoon en is je inkomen lager 

dan € 57.143 of bestaat je 

huishouden uit meer personen en 

is jullie inkomen samen lager dan € 66.162 dan is je 

maximale huurverhoging dit jaar 5%.  

Je krijgt een lagere huurverhoging in deze gevallen:

•  Is je netto huur minder dan € 682,96? Dan krijg je een 

huurverhoging tot € 682,96 netto huur.

•  Is je netto huur tussen € 682,96 en € 731,93? Dan 

krijg je een huurverhoging tot € 731,93 netto huur.

•  Is je netto huur tussen € 731,93 en rekenhuur  

€ 900,07? Dan krijg je een huurverhoging tot  

€ 900,07 rekenhuur.

WOONZORG

Woonzorg baseert de sociale huuraanpas-

sing op het verschil tussen je huidige kale 

huur en de maximaal toegestane kale huur 

volgens het aantal punten dat jouw woning 

heeft (woningwaardering).

•  Is je huidige kale huur lager dan 85% van 

de maximale huur?

 De huuraanpassing is 4,5%.  

•  Ligt je huidige kale huur tussen 85% en 98% van de 

maximaal toegestane huur?  

 De huuraanpassing is 4,0%.  

•  De huidige kale huur wordt niet aangepast indien je 

huur 98% tot en met 100% van de maximaal toege-

stane huurprijs is.

Bent u huurder van een huurwoning die in de categorie 

gereguleerde middenhuur valt? Dit zijn huurwoningen 

met een huurcontract ingegaan op of na 1 juli 2024.  

En met een kale huur van € 1.184,82. 

Dan baseert Woonzorg uw huuraanpassing op het 

verschil tussen uw huidige kale huur en de maximaal 

toegestane kale huur volgens het aantal punten dat uw 

woning heeft (woningwaardering). Is uw huidige kale 

huur lager dan 85% van de maximale huur?

• Uw huuraanpassing is 4,5%.  

•  Ligt uw huidige kale huur tussen 85% en 98% van de 

maximaal toegestane huur?  

 Uw huuraanpassing is 4,0%.  

•  Uw huidige kale huur wordt niet aangepast indien uw 

huur 98% tot en met 100% van de maximaal toege-

stane huur

MVGM

MVGM maakt alleen de cijfers bekend die 

door de overheid bekend zijn gemaakt en 

geeft geen nadere informatie op hun 

website.
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YMERE

Standaard huurverhoging

Je netto sociale huur Verhoging maximaal

Onder de € 350 € 25

Boven de € 350 5%

 

Inkomensafhankelijke huurverhoging

Woon je alleen?

Bruto inkomen in 2023 Verhoging maximaal

Tussen € 57.143 en € 67.366 Tot € 50

Hoger dan € 67.366 Tot € 100

 

Woon je samen?

Bruto inkomen in 2023  Verhoging maximaal

Tussen € 66.126 en € 89.821 Tot € 50

Hoger dan € 89.821 Tot € 100

MG Vastgoed (particuliere verhuurder) 

MG Vastgoed is een particuliere verhuurder met veel 

woningen in Hoofddorp. Zij maken geen gebruik van 

een website en zijn moeilijk bereikbaar. Hierdoor is het 

niet mogelijk om de cijfers van hun jaarlijkse huurverho-

ging te vinden of op te vragen.

De geluiden die VHH via huurders ontvangt, is dat de 

maximale huurverhoging wordt gehanteerd bij zowel 

sociale huur als in de vrije sector huur.

Platformbijeenkomst in het teken van digitale veiligheid

De tweede platformbijeenkomst van VHH in 2025 had 

twee onderwerpen: digitale veiligheid en de aanpassing 

huurtoeslag in 2026.

Ymere zou de 

presentatie over 

digitale veiligheid 

verzorgen, maar 

door onverwachte 

omstandigheden ging dat niet door. Richard Ramaker 

nam de presentatie van dit onderwerp toen voor zijn 

rekening met als doel de kennis in de digitale wereld van 

de aanwezige huurders te verrijken.

De nadruk lag op hacken, omdat dit bij particulieren het 

meest voorkomt. Ramaker vertelde dat de verzamel-

naam voor alle methodes van digitale oplichting hacken 

is. Hij haalde de vormen van hacken, zoals identiteits-

fraude,  phishing-mails en malware aan. Daarbij gaf hij 

als tip om regelmatig, bij voorkeur iedere maand het 

wachtwoord te wijzigen. En, gebruik verschillende 

wachtwoorden voor elke toepassing (bank, Mijn Ymere, 

provider, energieleverancier, Facebook, Instagram of 

andere toepassingen). Bij Android of Apple telefoons is 

het mogelijk om dit via een app te doen.

Met betrekking tot phishing-mails gaf hij als tip om bij 

emails te controleren op het emailadres van de afzender 

en op de domeinnaam (na het @ teken). Bovendien 

dient men de tekst te controleren op taalfouten en klik 

nooit op een link als u het niet vertrouwt en blokkeer en 

verwijder deze valse mails. Zo’n vals emailadres kan 

hetzelfde zijn als een origineel emailadres of er heel erg 

op lijken. Het verschil kan 1 letter of 1 cijfer zijn die is 

toegevoegd of is weggehaald.

Mobiele phishing is ook zo’n veiligheidsrisico. Dat kan 

telefonisch of via een SMS. Als tip gaf hij om alle 

telefoonnummers van bekende bedrijven en instanties in 

uw mobiel te zetten, omdat een instantie of bedrijf nooit 

om persoonlijke gegevens of codes zal vragen. Hang bij 

twijfel op en bel ook nooit terug via het nummer op het 

scherm, maar neem contact op via de website of via het 

door u voorgeprogrammeerde telefoonnummer van het 

bekende bedrijf. Voor SMS geldt hetzelfde als bij de tele-

foonoproepen. Ramaker vervolgde zijn tips met: Een 

instantie of bedrijf zal nooit om persoonlijke gegevens of 

codes vragen en klik nooit op een link als u niet zeker 

bent. Daarbij gaf hij een aloude truc door: Familieleden 

of bekenden die via whatsapp of SMS een nieuw 

telefoonnummer doorgeven, bel altijd terug op het 

‘oude’ bekende nummer om te controleren of het klopt.

De Huurtoeslag 2026 was het andere onderwerp dat 

tijdens het platform werd besproken. 

Op de website www.vhh2000.nl kunt u het gehele 

artikel lezen.
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Bestuur
Het werkgebied Haarlemmermeer is onderverdeeld in zeven gebieden:

1.  Zwanenburg, Badhoevedorp, Vijfhuizen, Lijnden, Boesingheliede, Nieuwe Meer en Nieuwe Brug

2.  Noord: De Hoek en Hoofddorp-Centrum boven Kruisweg

 Zuid: Graan voor Visch, Pax en Hoofddorp-Centrum beneden Kruisweg

3.  Hoofddorp Toolenburg, Bornholm, Tudorpark en Vrijschot-Noord

4.  Hoofddorp Overbos, Floriande en Boseilanden

5.  Nieuw-Vennep

6.  Oude Meer, Aalsmeerderbrug, Rozenburg, Rijsenhout, Burgerveen, Leimuiderbrug, Weteringbrug,

 Abbenes, Buitenkaag, Lisserbroek, Beinsdorp, Zwaanshoek en Cruquius

7.  Haarlemmerliede, Spaarnwoude, Halfweg, Penningsveer en Spaarndam-Oost

De gebiedsbestuursleden houden contact met de bewonerscommissies binnen hun gebied.

De bestuursleden hebben ieder een specialisatie waarin zij autonoom werken. Dit binnen het kader van

uitgezet beleid. Bestuursleden presenteren tijdens de algemene bestuursvergaderingen de voortgang via

schriftelijke rapportage aan het bestuur.

Het bestuur wordt ondersteund door een secretarieel/administratief medewerker, mevrouw Marielle Stoffels.

BESTUURSLID SPECIALISATIE FUNCTIE

Mevr. Agnes Alkemade Beleid & overleg Voorzitter

Dhr. Richard Ramaker Beleid & overleg/Public Relations Secretaris

Dhr. Leo van Bakel Beleid & overleg Penningmeester 

Dhr. Cor van Tilborgh Gebied 1 – Gebiedsgericht werken/Public Relations Bestuurslid/Redacteur

Dhr. Theo Bergonje Gebied 2 – Noord – Gebiedsgericht werken Bestuurslid

Vacature Gebied 2 – Zuid – Gebiedsgericht werken Bestuurslid

Mevr. Conny Kroep Gebied 3 – Gebiedsgericht werken Bestuurslid

Dhr. Harry van de Boer Gebied 4 – Gebiedsgericht werken Bestuurslid

Vacature Gebied 5 – Gebiedsgericht werken Bestuurslid

Dhr. Jaap Vroegop Gebied 6 – Gebiedsgericht werken Bestuurslid

Mevr. Linda van Akkeren Gebied 7 - Gebiedsgericht werken Bestuurslid

Mevr. Lina Zonsveld Ondersteuning secretariaat Bestuurslid

Colofon
Redactie: 
Richard Ramaker 
Cor van Tilborgh
Marielle Stoffels
Drukwerk en vormgeving: Spaarne Werkt, Cruquius

Adres: 
Schillingweg 75
2153 PL Nieuw-Vennep
Tel.: 0252-786 133
Email: info@vhh2000.nl
Website: www.vhh2000.nl


